
 6NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
del centre per a poder sol·licitar la “ Prestació econòmica vinculada al servei”

Sotmessa la proposa a votació  s’acorda per   unanimitat:

1/ Aprovar el Reglament de Règim Intern del Centre de Dia “Germans Folch 
Traver”.

2/ Exposar  al  públic este acord per mitjà d’edictes en el tauler d’anuncis i en 
el Butlletí Oficial de la Província, pel termini de trenta dies hàbils, a comptar del 
següent al de la publicació en este, a efectes que  els interessats puguen exa-
minar-ho i presentar les reclamacions que estimen oportunes.

3/  Que  en  el cas que no  es  presentaren reclamacions  en  tal  termini, el re-
glament es considerarà  aprovat  definitivament, i es procedisca a la publicació 
de l’acord d’aprovació definitiva.

8é. mODIFICACIÓ DEL TIpUS DE GRAVAmEN DE L’ImpOST DE BENS 
ImmOBLES. S’adone al ple de la proposta de modificació del tipus impositiu 
de l’Impost sobre béns Immobles de Naturalesa Urbana per a fixar-ho en el 0’70 
del la Base Imposable.

Sotmessa la proposa a votació  s’acorda per unanimitat:

1/ Aprovar la Modificació proposada i fixar el tipus impositiu de l’IBI d’Urbana en 
el 0’70% de la Base Imposable.

2/ Exposar  al  públic este acord per mitjà d’edictes en el tauler d’anuncis i en 
el Butlletí Oficial de la Província, pel termini de trenta dies hàbils, a comptar del 
següent al de la publicació en este, a efectes que els interessats puguen exami-
nar-ho i presentar les reclamacions que estimen oportunes.
3/  Que  en  el cas que no  es  presentaren reclamacions  en  tal  termini, l’acord 
es considerarà  adoptat amb caràcter  definitiu, i es procedirà a la publicació 
del text modificat.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que és conseqüent i per 
això aproven la baixada, però que no es suficient, perquè la crisis fa que molts 
veïns tinguen dificultats per a pagar els impostos, ja que segon el ministeri d’hi-
senda en esta legislatura s’ha recaptat un cent per cent més  i la rebaixa queda 
curta.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà demana al Sr. Zaragozà que digue 
quins impostos s’han pujat i fa una explicació de la diferencia entre impostos, 
taxes i contribucions especials. També comenta que  el Sr. Miguel Zaragozà vol 
confondre a la gent i que el Sr. Zaragozà Muñoz hauria de reconéixer  que s’han 
baixat els impostos.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que li pareix molt bonic però que les xifres ho demos-
tren i que siga el nom que siga el resultat és que la gent ha pagat més i que no 
cal que li convide a veure els carrers del poble, perquè ja ho ha fet; i que es el 
Sr. Viol qui vol confondre a la gent.

El Sr. Juan Zaragozà diu que ha votat a favor però que potser haguera sigut 
millor no baixar l’IBI, per la mala situació econòmica de l’ajuntament.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que ja volguera haver tingut les subvencions d’aques-
ta legislatura per a fer obres quan va esser alcalde i que les contribucions son 
perquè han volgut fer massa obra.

El Sr. Juan José Sales comenta que les contribucions especials s’han passat  
perquè era necessari i a tots els veïns, sense agravis comparatius.

El Sr. Zaragozà diu que la pressió fiscal ha augmentat.

El Sr. Juan José Sales li contesta que està fent comparacions que no calen.

La Sra. Orient diu que els diners surten de les butxaques de la gent.

El Sr.  Juan José Sales  pregunta al grup Popular si ells  hagueren preferit fer 
menys obres.

El Sr. Miguel Zaragozà diu que en les actuals circumstancies sí.

El Sr. Viol comenta que ajudar-se de contribucions especials és una pràctica 
comú en molts ajuntament (Cabanes, Vilafamés, etc.) i li pregunte al Sr. Miguel 
Zaragoza si al carrer Terol va consultar al veïnat per fer les obres i fer pagar 
contribucions.

El Sr. Alcalde, pera concloure el tema, comenta  que el Sr. Miguel Zaragozà con-
tinua ficant-lo tot al mateix sac, contribucions, impostos i taxes, que els con-
ceptes son molt diferents i ara el que s’ha aprovat en una baixada d’un impost, 
l’IBI urbà, i que amb açò es beneficiarà a tots els veïns i veïnes del poble.

9é. NOmENAmENT DE JUTGE DE pAU.  S’adone al Ple que durant el pe-
ríode d’exposició al públic només hi ha hagut un persona que ha presentat la 
sol·licitud pel que es proposa al Ple el nomenament de D. Felipe Sales Miralles 
per a l’exercici del càrrec de Jutge de Paz Titular.

Es proposa al ple el nomenament del Sr. Felipe Sales Miralles com a jutge de 
pau titular.

Sotmessa la proposta a votació s’aprova per cinc vots a favor, del Sr. Alcalde i 
el grup JNP, i quatre abstencions, del grup popular.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el seu grup s’ha abstingut perquè no s’han fet 
bans.

El Sr. Alcalde respon que s’ha tramitat segons el procediment legal, i que mai 
s’han fet bans per aquesta qüestió, ni quant governava el PP.

10é. ImpOSICIÓ I ORDENACIÓ DE CONTRIBUCIONS ESpECIALS pER 
L’OBRA REpOSICIÓN DE SERVICIOS EN CALLES DEL CASCO ANTI-
GUO Y ADECUACIÓN pLAZA ROQUETA. El Sr. Viol adona al ple de l’ex-
pedient tramitat per a la imposició de contribucions especials per l’execució 
de l’obra que en realitat s’anomene ADEQUACIÓ DE CARRERS ROQUETA I 
DESEMPARATS,

1/ Imposar contribucions especials per al finançament de l’execució de l’obra  
ADEQUACIÓ DE CARRERS ROQUETA I DESEMPARATS, el fet impositiu del 
qual està constituït per l’obtenció d’un benefici o augment de valor dels béns 
afectats per la realització de l’obra esmentada.

2/ Determinar i ordenar el tribut concret d’acord amb les dades següents:

El cost previst de l’obra es fixa en 28.424,68 euros.
Fixar la quantitat a repartir entre els beneficiaris en 22.739,74 euros, que suposa 
el 80 % del cost suportat.
Aplicar com a mòdul de repartiment els criteris següents:


